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                                                                                                   بهداشتو معاونت آموزشی با اساتید دانشکده  بهداشت جلسه هم اندیشی مسئولین دانشکده موضوع نشست:

 سالن اجتماعات دانشکده بهداشت مکان برگزاری:     

 

آقای دکتر حق بین معاون محترم آموزشی دانشگاه درسخنانی به اهمیت و جایگاه ارزشمند مقام استاد پرداختند  و نقش مؤثر اساتید جناب -

و معلمان را در رشد و پیشرفت جامعه برجسته دانستند ایشان تأکید کردند که دانشجویان تربیت شده توسط اساتید می توانند درآینده  

اشند. همچنین به ویژگی های  شهید مطهری اشاره کردند و  قیام ایشان و دیگر  بزرگواران را چراغ راه معلمان و اساتید گذار بجامعه تأثیر

 دانستندکه می تواند در هدایت دانشجویان مؤثر باشد.

ر این حوزه معرفی کردند.جناب آقای دکتر وطنچیان آموزش را قدیمی ترین مأموریت هر دانشکده دانسته ودانشکده بهداشت را پیشگام د-  

جناب آقای مهندس اسماعیل زاده در خصوص توسعه رشته های دانشگاهی از جمله بهداشت محیط و سلامت سالمندی مطلبی ارائه کردند و -

تعاونی مسکن خواستار همکاری برای  راه اندازی این رشته ها شدند. ایشان همچنین درزمینه مسائل رفاهی، خواستار افزایش امکاناتی مانند 

 برای اعضای هیئت علمی شدند  مقرر گردید پیگیری لازم برای تشکیل تعاونی  و اختصاص زمین ازمنابع دانشگاهی صورت گیرد.

جناب آقای دکتر حکم آبادی مدیر محترم گروه بهداشت حرفه ای، در خصوص عوامل ایجاد انگیزه  از جمله فضای آموزشی و سر دردانشگاه -

کردند. همچنین در صورت تأمین اعتبارات لازم، آمادگی گروه برای ساخت تجهیزات آزمایشگاهی و ایجاد فضای  آزمایشگاهی مطالبی بیان 

 اعلام شد. ایشان همچنین درباره اخذ دوره های تحصیلات تکمیلی توضیحاتی ارائه کردند.

ایجاد پارکینگ برای خودرو ها مطرح کردند.جناب آقای دکتر رستگار درخواست هایی در خصوص نصب سلول های خورشیدی و -  

جناب آقای دکتر حق بین اعلام کردند که بررسی های لازم برای راه اندازی پنل های خورشیدی در حال انجام است.-  

د.ایشان جناب آقای دکتر پاسبان مدیر محترم گروه بهداشت محیط، بر اهمیت راه اندازی دوره کارشناسی ارشد بهداشت محیط تأکید کردن-

به توانمندی های علمی گروه و همچنین مشکلات فضای فیزیکی و کمبود فضای آزمایشگاهی اشاره کردند. مقرر شد بررسی فنی جهت اضافه 

کردن فضای کارگاهی و آزمایشگاهی توسط گروه انجام و جهت پیگیری بیشتر به معاونت آموزشی ارسال گردد.همچنین درباره درس پروژه و 

آن بحث و تبادل نظرشد و تصمیم بر آن شد که شرایط مختلف از سوی گروه آموزشی به شورای آموزشی دانشگاه ارائه و در صورت ثبت نمره 

ت گیرد.نیاز، تصمیم گیری در آن شورا صور  

 

 

 



 

جناب آقای دکتر سعادتی، مدیر محترم گروه بهداشت عمومی، موضوع استفاده از مهمان سراهای دانشگاه های دیگر از طریق سایت وزارت -

 به داشت را مطرح کردند و مقرر گردید پیگیری های لازم در این خصوص انجام شود.

از جمله واگذاری سوئیت و خوابگاه یا پرداخت حق الزحمه، بررسی و ، اعضای هیئت علمی امکانات رفاهی جناب آقای دکتر تاری درخصوص - 

 پیگیری لازم صورت پذیرد.

استخر، تهیه صندلی ارگونومیک، ایجاد کارگروه  دی در خصوص خدمات رفاهی ورزشی مانند بهره مندی ازمهندس درمحمجناب آقای -

و نیز طرح های درآمدزایی برای دانشگاه و اعضای هیئت علمی مطالبی را مطرح و تخصصی بین دانشکده، معاونت پژوهشی، معاونت بهداشتی 

 خواستار پیگیری شدند.

 شی و گروه های آموزشی به صورت منظم برگزار گردد.جلسات ماهانه یا فصلی بین معاونت آموزمقرر گردید -

 "ای آزمایشگاهی و تغییر نام دانشکده بهجذب اعضای هیئت علمی، توسعه فض پیشنهاداتی در زمینهدکتر سنگ سفیدی  سرکار خانم-

 "مطرح نمودند. داشت و تغذیه به

 تغییر یابد. "بهداشت و تغذیه"ر گردید عنوان آن به مقر در خصوص تغییر نام دانشکده-

و در فراخوان های آتی گیرد  خدمت یا قرارداد پیمانی انجامبه صورت تعهدات  ب اعضای هیئت علمی نیز مقررشد اقدامات لازم جذ در زمینه

 پیگیری شود.

 اعطای وام به اعضای هیئت علمی توضیحاتی ارائه کردند. کارت اعتباری وارائه در خصوص  همچنین  مهندس در محمدیجناب آقای -

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


